
до. Костадин Димитров, кмет на 
Община Пловдив

ЧРЕЗ: Атанас Узунов, председател па 
Обшински съвет Пловдив

П И Т А Н Е

ОТНОСНО: Броят на автобусните коли, които изпълняват маршрути по двадесет и 
деветте линии на Масовия градски транспорт.

ОТ: Владимир Славенски, Йоно Чепилски, Тодор Токов и Александър Ракшиев - 
общински съветници от ППГОС “Продължаваме Промяната - Демократична България“

ПРАВНО ОСНОВАНИЕ: На основание чл. 17, т. 5, чл. 80, ал. 1 и ал. 2. от Правилника 
та организацията и дейностите на Пловдивски Общински съвет и чл. 33, ал. 1, т. 4 от 
ЗМСМА.

Уважаеми г-н кмет,

С решение № 130 на Общински съвет Пловдив, взето е протокол №9 от 
18.05.2023 г„ бе въведено лятно разписание на автобусите от градския транспорт, като 
тяхната бройка по действащите 29 линии бе намалена на 193 автобуса. Лятното 
разписание бс въведено за периода 01.07.2023j - 14.09.2023г. Още при приемането на 
решението, осъдихме намалявансю на автобусите, като свиването на бройката 
закономерно затрудни още повече трафика в града и създаде допълнителни главоболия 
на гражданите, свързани с прекалено дълго чакане по спирки, забавяне по маршрута и 
лоша превозна услуга. На 15-ти септември, автобусите следваше да се върнат на 
старият брой от 228. В навечерието на първият учебен ден сс появиха информации, че 
фирмите превозвачи няма да успеят да запълнят отново тази бройка, а от ОП “ОКТ” и 
Община Пловдив заявиха, чс ще настояват договорите да сс спазват. По-късно, сс появи 
нова информация, чс част от линиите ще останат с лятно разписание, поради 
ремонтите дейности в града. Всички изброени обстоятелства допълнително 
затрудняват движението в града, и създават неяснота в използването на услугата и в 
нейното прозрачЕЮ управление и контрол от страна на Община Пловдив. В тази връзка 
се обръщам към Вас, със следните въпроси:

I. Колко точно автобусни коли обслужват двадесет и деветте линии на Масовия 
градски транспорт, на територията на Община Пловдив, към дата 23.11.2023г. ? 
Моля, носочсче детайлна информация за делничните и празничните дни.



2. Кои линии от Масовия градски транспорт не се движат към момента с
утвърденият брой автобуси и поради какви причини? Кога се очаква да бъде
възстановен пълният брой автобуси (така, както е предвидено в Решение № 130. 
взето с протокол JV<>9 от 18.05.2023 г) по съответните линии?

3. Смятате ли да предприемете мерки за възстановяването на пълният брой 
автобуси по сключените договори, колкото бяха тс, преди пандемията от Ковид - 
19, като мярка за облекчение на трафика? Ако отговора е положителен, моля 
посочете в какви срокове имате намерение да го изпълните.

4. На какъв етап с внедряването на новата система за таксуване и отчитане в
масовия градски транспорт, за която бе проведена обществена поръчка и
сключен дог овор за изпълнение № 23ДГ-648 от 12.06.2023 г? В какъв срок може 
да очакваме електронното таксуване в автобусите да заработи напълно?

Очакваме отговор на въпросите в законов срок и писмена форма. 

С уважение:

Владимир Славенски:

Йоно Чепилски:

Тодор Токов:

Александър Ракшисв:


